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Szanowna Pani

Izabela Leszczyna

Ministra Zdrowia

na podstawie art. 63 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej oraz art. 2 Ustawy o petycjach 
niniejszym składam petycję o całkowity zakaz reklamy piwa w Polsce. Petycję składam w 
interesie publicznym.

Petycje podpisało 48 tysięcy osób co dobitnie pokazuje jak ten temat jest ważny dla Polaków. 
Wersje elektroniczną petycji przesyłam na Pani Minister adres mailowy.

Uprzejmie proszę o pilne zajęcie się sprawą.
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Petycja w sprawie 
wprowadzenia zakazu reklamy 
piwa

Podziel się na Facebooku

Petycja Podpisy 48 510 
k________________ fi

Komentarze LliŁ Statystyki

polityka prywatności

?R Dodatkowa widzialność

Szanowna Pani Minister Zdrowia,

Obserwując publiczną dyskusję w temacie alkoholu 
niezwykle martwi mnie pozycjonowanie w niej 
produktu alkoholowego jakim jest piwo.
Tajemnicą pozostaje uzasadnienie stanu prawnego 
umożliwiającego branży piwowarskiej niemal 
nieograniczone reklamy swoich produktów, w tym w 
połączeniu ze sportem, tworzeniem więzi 
społecznych czy relaksem. W opinii wielu 
konsumentów ale i sprzedawców, piwo przestało 
być alkoholem. Doszliśmy do absurdu, w którym 
dyskonty spożywcze wydając gazetki sprzedażowe
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dyskonty spożywcze wydając gazetki sprzedażowe 
oddzielnie dedykowane alkoholom i produktom 
spożywczym, piwo umieszczają w sekcji 
spożywczej!!!
Chociaż liczby pokazują, że Polacy wydają najwięcej 
środków finansowych właśnie na piwo, te nadal 
może być powszechnie reklamowane. Jak wszyscy 
wiemy, mamy narodowy problem z poziomem 
spożywanego alkoholu, ale podejmując działania 
fragmentarycznie, jedynie wobec części produktów 
zawierających alkohol, to co uzyskujemy to pozorną 
skuteczność. Szczególnie, że ze względu na 
zwolenienie piwa z podatku cukrowego jest ono 
często tańsze niż bezalkoholowy napój gazowany.

Zdumiewa również fakt, że procent od środków 
wydawanych na reklamy piwa, stanowi Fundusz 
Zajęć Sportowych, czym się szczyci branża 
piwowarska. A fakt ten jest wręcz oburzający, aby 
ilość zajęć dla dzieci, Ministerstwo Sportu 
uzależniało od wysokości środków wydawanych na 
reklamę piwa !!

Bardzo proszę o pełną analizę tematu. Nauka jest 
zgodna - uzależnia każdy rodzaj alkoholu a 
tworzenie narracji jakoby piwo nie - jest szczególnie 
niebezpieczne.

Z poważaniem, 
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